



Hong Kong Islamic Youth Association
香港伊斯蘭青年協會

籌款活動 贈送糧食到加沙



目標受惠家庭
200
Target Beneficiaries
200 families

食物包每份
價值約港幣 \$300
(主要日常糧食)
Each Food Pack
est. HKD300
(Food Staples)

42% 貧困人口
80% 需要國際援助
以供應糧食
42% Palestinians suffer
from poverty. 80% Rely on
international aid mainly
food supply

Together we can help restore hope, by providing much needed help to fund food. Your donation is much appreciated. ❤️

Food Distribution in GAZA 為巴勒斯坦難民兒童和家庭提供糧食援助

FUNDRAISING

Methods of Payment 捐款方式

天課捐款
ZAKAH

1. [Direct Deposit 直接存款]

HSBC Bank account no. 匯豐銀行帳號: 065-261059-001
Account Name 帳號名稱: Hong Kong Islamic Youth Association 香港伊斯蘭青年協會

2. [Cheque Payment 支票付款]

Please mail your donation cheque to us at PO Box 47110, Morrison Hill Post Office, G/F, 28 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong.

捐款支票可寄往本會通訊地址: 香港灣仔愛群道28號地下摩理臣山郵政局郵政信箱47110號

3. [FPS 轉數快]

ID: 9292657

If donations are made through direct bank deposit or FPS, please email the payment record at info@hkiya.org.hk or Whatsapp to us. Please provide us the donor's name and contact number, mentioned "Donation for Food Distribution in Gaza", we will send you the official receipt accordingly once the donations are confirmed.

如果是銀行直接捐款或用轉數快, 請把捐款單據電郵給本會 info@hkiya.org.hk 或 Whatsapp 我們。請提供你的姓名和電話及註明善款是用作 "贈送糧食到加沙"。本會確認後會發回正式收據。

We dedicated to helping those in need ensure that your donation reaches them.

伊青一直盡心盡力把所籌得的善款穩妥交到有需要的人。

香港伊斯蘭青年協會獲稅務局認可為慈善機構
港元100以上捐款可獲收據作扣稅之用

HKIYA is a registered charitable organization.
Tax Deductible Receipt will be issued for amount over \$100

For enquiry, please email to info@hkiya.com.hk
or call 2892 0021 during office hour

 HKIYA1973

 6165 7254



HKIYA since 1973